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Närvarande: Rickard Alexandersson, Tobias Johansson, Mari Hanaholm, Andreas Gustavsson, Sara Löfqvist, 

Sofie Sköld, Roger Olsson. 

 

Minnesanteckningar från Rottne Samhällsförening 

- Möte onsdagen den 1 februari 2017 

 

§1. Styrelsens ordförande Mari Hanaholm hälsar välkomna till kvällens möte.  

§2. Till mötes sekreterare valdes Sara Löfqvist, till justerare valdes Sofie Sköld. 

§3. Alla föreningar som betalat in medlemsavgift bjuds in till ett möte gällande Rottnes 

framtid och vad som är på gång just nu. Mari mailar Linda Brattström som i sin tur ordnar en 

inbjudan. Vad vill vi i Rottne lyfta inför Rottnedirekt mötet, 2017-11-27, hösten 2017 

§4. Planeringen inför Rottnedagen ”drar igång” efter årsmötet. Styrelsen utser framöver 

någon som ansvarar för hemsidan www.rottne.nu 

 

§5. Styrelsen beslutar att förlägga årsmötet till torsdagen den 30/3 kl. 19.00  

§6. Mari Hanaholm skickar in en ansökan gällande ”byapeng” och ”kaffepeng”. 

§7. Rickard Alexandersson berättar att Rottne samhällsförening kommer att bjuda in andra 

Samhällsföreningar i närområdet till ett möte gällande frågor som gemensamt kommer att 

drivas gentemot politiken.  

§8. Mari Hanaholm informerar om kontakt med Tekniska förvaltningen angående byggstart 

av cykelvägen från Norraby in till Rottne centrum.  

§9. Utvärdering av Julgransplundringen, som även i år var lyckad, cirka 60 barn var där.  

§10. Övrigt: Andreas Gustavsson och Rickard Alexandersson informerar om ett möte med 

Kommunalråden samt med Kommunchef Monica Skagne angående bland annat framtida 

byggnation på Ängsvägen. Nya villatomter med bra läge efterfrågas i Växjö kommun. 

Kommunledningsförvaltningen bedömer att det kan stärka Rottne som samhälle och att det är 

ett led i utvecklingen av orten och landsbygden.  

§11. Nästa styrelsemöte blir onsdagen den 15 mars 2017. 
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